
 
 

 
Warszawa, dnia 02.03.2022 

 
 

Pan 
Maciej Miłkowski 
Podsekretarz Stanu 
w Ministerstwie Zdrowia 

 
 
 
 
 

Szanowny Panie Ministrze, 
 

w związku z tragiczną sytuacją jaka ma miejsce na Ukrainie jako branża farmaceutyczna oraz branża wyrobów medycznych 
podjęliśmy wspólne działania, których celem jest udzielenie pomocy w ramach naszych kompetencji i możliwości 
napływającym do Polski obywatelom Ukrainy. 
 
Aby pomoc ta była jak najbardziej efektywna, prosimy o przekazywanie informacji, jakie inicjatywy w danym momencie           
są potrzebne, by wspierać działania rządu i skutecznie odpowiedzieć na realne potrzeby pacjentów z Ukrainy teraz                                   
i w przyszłości, gdy liczba ich wielokrotnie wzrośnie.  
 
Dotyczy to zarówno pilnej sytuacji obecnej, jak i najbliższej przyszłości. Coraz bardziej prawdopodobne jest, że do Polski może 
przyjechać nawet kilka milionów uchodźców. Dlatego chcemy działać wspólnie już teraz, aby być przygotowanym na tę 
sytuację i móc zapewnić ciągłość dostaw zarówno dla ukraińskich jak i polskich pacjentów. 
 
Ponieważ przemysł farmaceutyczny podlega ścisłym regulacjom będziemy także wdzięczni za otwartość i pomoc                              
w interpretacji obowiązujących przepisów, które mogą budzić wątpliwość w trakcie podejmowanych konkretnych działań.  
 
 

Z poważaniem, 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

  

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 

Nienke Feenstra 
Prezes Związku Pracodawców 

Innowacyjnych Firm Farmaceutycznych  
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

Jacek Graliński 
Przewodniczący  

Komitetu Farmaceutycznego 
American Chamber of Commerce         

in Poland 
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